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Από το υπ'αριθ.9/2011 πρακτικό συνεδρίασης 

της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής του Δήμου Βέροιας 
 
Αρ.απόφ.  58/2011                          

      Π ε ρ ί λ η ψ η 
 Εισήγηση προς το Δημοτικό 
Συμβούλιο για απομάκρυνση 
κλειστών περιπτέρων από τα 
πεζοδρόμια 

 
Σήμερα στις  24 Ιουνίου    του έτους 2011, ημέρα της εβδομάδας 
Παρασκευή   και ώρα 12:00  συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η Επιτροπή 
Ποιότητας Ζωής στο γραφείο του  Προέδρου, ύστερα από την με 
ημερομηνία 20 -6 -2011 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σε 
όλα τα μέλη σύμφωνα με τα άρθρο 75  του Ν. 3852/2010 «Νέα 
Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης –
Πρόγραμμα Καλλικράτης». 
 Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και επί συνόλου 9 
μελών βρέθηκαν παρόντα  8 μέλη. 
 Παρόντες Απόντες 
1. Κωνσταντίνος Βοργιαζίδης  Πρόεδρος  Κατίνα Κοστογλίδου 
2. Τηλέμαχος Χ’αθανασίου  
3. Γεώργιος Μιχαηλίδης 
4. Δημητρούλα Γκέκα 
5. Αριστομένης  Λαζαρίδης 
6. Δημήτριος Δάσκαλος      
7. Εμμανουήλ Γουναράς  
8. Βασίλειος Παπαδόπουλος   

 Κατά τη συζήτηση της  αριθ. 70/2011  απόφασης  αποχώρησε ο Α.Λαζαρίδης  και 
κατά τη  συζήτηση της 73/2011 απόφασης αποχώρησε ο Τηλέμαχος Χ’αθανασίου  
           Στη συνέχεια ο Πρόεδρος  εισηγούμενος το 1ο  θέμα της ημερήσιας 
διάταξης έθεσε υπόψη της επιτροπής το από  6.6.2011 εισηγητικό 
σημείωμα της  αντιδημάρχου  Ε.Αρχοντάκη-Γεωργίου, που έχει ως εξής :  

Με τις αριθμ. 85/1990 και 75/1994 αποφάσεις του Δ.Σ. Βέροιας, 
εγκρίθηκε η μη χορήγηση νέων αδειών περιπτέρων και η μη αναθεώρηση 
των ήδη υπαρχόντων αδειών καθώς και η σταδιακή απομάκρυνση αυτών 
που οι άδειές τους λήγουν. 
Επίσης με την αριθμ. 83/2011 απόφαση της, η Δημοτική Κοινότητα Βέροιας 
εισηγείται την απομάκρυνση του κλειστού περιπτέρου που βρίσκεται 
μπροστά στο 3ο Δημ. Σχολείο Βέροιας και δίπλα στην είσοδο του Βήματος 
του Αποστόλου Παύλου. 



Για τον ίδιο λόγο κατατέθηκε ενυπόγραφη αίτηση 100 περίπου 
συμπολιτών. 
 Ύστερα από τα παραπάνω και σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 94 και 95 του Ν.3852/2010 «Πρόγραμμα ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗΣ», 
παρακαλείται η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής να εγκρίνει ή όχι την εισήγηση 
προς το Δ.Σ. Βέροιας για την ενεργοποίηση ή μη των με αρίθμ. 85/90 και 
74/94 αποφάσεων του και την απομάκρυνση όλων των περιπτέρων που 
είναι κλειστά και την επαναλειτουργία τους σε στεγασμένα 
καταστήματα. 

Και κάλεσε την επιτροπή  ν΄ αποφασίσει σχετικά.  
Μιχαηλίδης: Ναι μεν να απομακρυνθούν τα περίπτερα αλλά να 

εξετάσουμε το ενδεχόμενο σε κάποια απομακρυσμένα χωριά αν μπορούν 
να μεταφερθούν εκεί.  

Χ’αθανασίου :Να αντιμετωπίσουμε συνολικά το θέμα των 
περιπτέρων σε συνεργασία με τους νομικούς συμβούλους όσα περίπτερα 
μπορούμε και πρέπει να τα κλείσουμε να τα κλείσουμε και για τα 
υπόλοιπα να μπουν σε τάξη για να μπορούν οι πεζοί να χρησιμοποιούν 
τα πεζοδρόμια που είναι δικά τους ενώ σήμερα είναι αποκλεισμένοι. 

Γουναράς: Ότι θα ισχύσει για έναν θα ισχύσει για όλους δεν 
μπορούμε να ξεχωρίσουμε κάποια περίπτερα που τώρα προσωρινά είναι 
κλειστά και να τα βγάλουμε και αυτά ενώ τα άλλα περίπτερα συνεχίζουν 
να είναι απλωμένα. Για όλους πρέπει να παρθεί μια απόφαση ότι τα 
περίπτερα που είναι στον  ιστό της πόλης πρέπει να βρουν στεγασμένο 
χώρο. Εγώ διαφωνώ γιατί τους βάζετε προϋποθέσεις αυτούς επειδή το 
έφερε η μοίρα   να είναι κλειστά τους βάζετε μετά προϋποθέσεις για να 
επαναλειτουργήσουν δεν είναι ισόνομο το μέτρο για όλους .Εγώ διαφωνώ. 

Ι.Χασιώτης Δικηγόρος: Πρέπει να σας πω 2-3 πράγματα που 
απασχολούσαν τον Δήμο  τα τελευταία 10 χρόνια . Θέλω να σας 
υπενθυμίσω πρώτον ότι υπάρχει κανονισμός ο οποίος έχει μεταβληθεί 
που καθορίζει πρώτον τις διαστάσεις που πρέπει να έχει το περίπτερο και 
δεύτερον και πόσα  ψυγεία πρέπει να έχει . Σας γνωρίζω ότι επί 
Δημαρχίας του Ανδρέα Βλαζάκη δεκάδες φορές βγήκαν η υπηρεσία του 
Δήμου και αφαιρούσε τα παράνομα ψυγεία όπως και τις καρέκλες και τα 
τραπεζοκαθίσματα από τα καταστήματα που ήταν στα πεζοδρόμια που 
δεν προβλεπόταν από τον κανονισμό. Επίσης επί της δικής μου 
Δημαρχίας ο κ.Πουλασουχίδης Αντιδήμαρχος έκανε το ίδιο  απομάκρυνε 
τα  ψυγεία και τα λοιπά. Υπάρχει νομοθετικό πλαίσιο  υπάρχουν 
ισχύοντες κανονισμοί να τους εφαρμόσουμε και να τους εφαρμόσετε. 
Δεύτερον πρέπει να σας πω ότι το 1984 ή 1985 πάρθηκε μια σημαντική 
απόφαση γιατί  το θέμα των περιπτέρων δεν απομακρύνετε σηκωθείτε 
και φύγετε. Την απόφαση που είχαμε πάρει και ισχύει μέχρι το 2004 που 
τροποποιήθηκε  δυστυχώς και ήταν : στο εξής μπορεί να δίνει όσες άδειες 
περιπτέρων θέλει το τμήμα εμπορίου τότε. Το θέμα της χωροθέτησης 



είναι αποκλειστική αρμοδιότητα του Δήμου με κανονιστικού χαρακτήρα 
διάταξη το Δημοτικό Συμβούλιο είχε αποφασίσει ότι στο εξής δεν δίνουμε 
άλλες άδειες περιπτέρων μέσα στο κέντρο της πόλης ήδη όποιες άδειες 
καταργούνται ή παύουν να ισχύουν δεν ξαναδίνεται άδεια εκεί . Σας 
θυμίζω ότι εδώ ακριβώς μπροστά υπήρχε περίπτερο το οποίο έφυγε 
επειδή δεν υπήρχε άδεια . Μεταβλήθηκε ο κανονισμός το 2003 ή το 2004 
και ξαναμπήκε μια σειρά περιπτέρων . Συνεπώς δείτε το θέμα της 
απομάκρυνσης στα πλαίσια του τρόπου που χρόνια αντιμετώπιζε ο 
Δήμος. Δεν είναι υπόδειξη είναι γνωστοποίηση μιας κατάστασης που 
δικαιολογημένα κάποιοι δεν γνωρίζουν γιατί δεν συμμετείχαν τότε του 
Δημοτικού Συμβουλίου. 

Δ.Δάσκαλος :Οι διαστάσεις των περιπτέρων προκύπτουν από τις 
πολεοδομικές διατάξεις 1,40Χ1,70  1 ψυγείο παγωτού και 1 ψυγείο 
αναψυκτικών  

Π.Σαββίδου Δημότισσα Θερμοπυλών 16: ¨Έχω στα τρία μέτρα μου 
ένα περίπτερο με έχει βγάλει την ψυχή κυριολεκτικά έχω αγανακτήσει. 
Ήταν δύο χρόνια κλειστό τώρα μου λένε θα ξανανοίξει και παρακαλώ 
πάρα πολύ όλους σας να το μετακομίσετε στα εβραίικα μνήματα γιατί 
παίζουν τα παιδιά στα μνήματα έρχονται να ψωνίσουν μπορεί να χαθεί 
κανένα. Έρχονται σχολεία δημοτικά εκδρομή είναι σε πολύ ακατάλληλη 
θέση παρακαλώ πάρα πολύ να πάει απέναντι να μην γίνει κανένα κακό 
να γλιτώσω και γω γιατί έχω τραβήξει τα μαρτύρια από το περίπτερο. 

Α.Μακρυγιάννης Νομικός Σύμβουλος Δήμου Βέροιας: Ο πατέρας 
μου είναι ανάπηρος πολέμου και έχει το περίπτερο απέναντι από το 
ΠΑΝΘΕΟΝ δυστυχώς εδώ και 2-3 μήνες δεν βρίσκει ενοικιαστή να το 
νοικιάσει και είναι κλειστό . Μάλιστα το είχε χτυπήσει και ένα φορτηγό το 
ξανάφτιαξε  ήταν μια σοβαρή  δαπάνη. Με την απόφασή που   σκέφτεστε 
να πάρετε αυτά τα περίπτερα θα απομακρυνθούν από τη θέση τους; 
Έχουν άδεια από τη Νομαρχία σε χωροθετημένη  θέση του Δήμου πώς θα 
απομακρυνθούν είναι ιδιοκτησία τους πλέον. 

Πρόεδρος: Η εισήγηση της Αντιδημάρχου είναι για τη μεταφορά και 
επαναλειτουργία σε στεγασμένα καταστήματα δεν θα απωλεσθεί η άδεια 
σύμφωνα με την εισήγηση απλά το οίκημα θα αλλάξει θέση θα 
μεταφερθεί σε ένα κλειστό χώρο. Δεν μιλάμε για απώλεια της άδειας. 
Θεωρώ ότι αυτή η εισήγηση που πρέπει να κάνει προς το Δημοτικό 
Συμβούλιο η Επιτροπή Ποιότητας Ζωής κινείται προς τη σωστή 
κατεύθυνση ότι θα είναι ωφέλιμο να απομακρυνθούν σε κλειστούς 
χώρους . 

Δ.Δάσκαλος: Να βάλουμε ένα χρονικό περιθώριο ένα εξάμηνο ή 
κάποιο άλλο διάστημα για το οποίο είναι κλειστά τα περίπτερα  και μετά 
να απομακρύνονται.  

Α.Μακρυγιάννης Νομικός Σύμβουλος Δήμου Βέροιας: Αν θυμάμαι 
καλά από τη νομοθεσία γιατί κάποτε είχα ασχοληθεί η χωροθέτηση 



γίνεται από τον Δήμο αλλά σε κοινόχρηστο χώρο όχι σε στεγασμένο 
χώρο. Πρέπει να τροποποιηθεί η νομοθεσία θα μπλέξετε με το ΔΕΠΑΘΑ 
με το Υπουργείο , με τους συνδέσμους των αναπήρων. 

Γ.Μιχαηλίδης: Να διερευνηθεί αν κάποιοι από αυτούς θέλουν να 
πάνε σε ένα Δημοτικό Διαμέρισμα ή στις παρυφές της πόλης  που δεν 
υπάρχει περίπτερο ή σε κάποιους κοινόχρηστους χώρους αν αυτό είναι 
εφικτό δεν χρειάζεται    κανένα έγγραφο στην ΔΕΠΑΘΑ. Αν  υπάρχει 
τέτοιο ενδεχόμενο για να ικανοποιήσουμε αιτήματα τοπικών κοινοτήτων.  

Πρόεδρος: Προτείνω να εισηγηθούμε προς το Δημοτικό Συμβούλιο 
όπως έχει  το εισηγητικό  της Αντιδημάρχου Ελισάβετ Αρχοντάκη-
Γεωργίου με την προσθήκη απομάκρυνση ή μετεγκατάσταση περιπτέρων 
με τις νόμιμες προϋποθέσεις. Συμφωνείτε;  

Υπέρ της πρότασης του Προέδρου ψήφισαν (7) επτά μέλη  : 
Κ.Βοργιαζίδης, Δ.Γκέκα, Α.Παπαδόπουλος, Γ.Μιχαηλίδης, Τ.Χ’αθανασίου 
και Α.Λαζαρίδης , Δ.Δάσκαλος  

Λευκή ψήφο έδωσε το μέλος Ε.Γουναράς 
Η  επιτροπή   μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 

             1.Το από 6-6-2011 εισηγητικό της Αντιδημάρχου κ Ε.Αρχοντάκη- 
Γεωργίου              

         2.Τις διατάξεις των άρθρων 73,94 και95 του Ν. 3852/10(ΦΕΚ 87 Α’)  
         3.Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία  
 Εισηγείται προς το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας την ενεργοποίηση  

των αρ.85/90 και 74/94 αποφάσεων του και την απομάκρυνση ή 
μετεγκατάσταση όλων των περιπτέρων που είναι κλειστά σύμφωνα με τις 
νόμιμες προϋποθέσεις και την επαναλειτουργία  τους σε στεγασμένα 
καταστήματα. 

  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό                58/2011 
.................................................................…………………….………………………............................... 
  
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η 
συνεδρίαση συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ 
 Τηλέμαχος Χ’αθανασίου  
 Γεώργιος Μιχαηλίδης 
 Δημητρούλα Γκέκα 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ  Αριστομένης  Λαζαρίδης 
 Δημήτριος Δάσκαλος     
 Εμμανουήλ Γουναράς 
 Βασίλειος Παπαδόπουλος  

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  4-7-2011 
  Η Δήμαρχος 

 
  
 

 ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


